
Frågor från rådet, mars 2016 

 

a) I program för delaktighet är det något speciellt som Nämnden vill 

prioritera ? (programmet bifogas) 

 

b) I lokalpressen sägs att det nyinstiftade Ungdomsrådet ska få en egen 

budget. Vi hoppas att de kommer att inkludera funktionshinderfrågor 

och tillgänglighet i sin verksamhet. 

 

c) FHR har några gånger haft en egen budget till 

utbildning/kompetensutveckling både av rådet och tillsammans med 

nämnd och förvaltning på Norrmalm. Skulle en budgetering av t.ex. en 

session om tillgänglighetsfrågor på Norrmalm med sina ständigt 

pågående om- och nybyggnationer kunna vara aktuell ? Kanske en 

rullstols- och vitkäppsvandring i tjänlig väderlek? Eller FN-

konventionens implementering i stadens verksamheter ? à propos 9 

positiva och 30 negativa 'tyckanden' från FN-inspektionen ? 

 

d) Rådet bistår gärna vid ett tema om funktionshinder på ett nämndmöte 

under hösten. 

 

e) Vad har ni för uppfattning om dagens status när det gäller 

tillgängligheten vid Norrmalm stadsdelsförvaltning och de olika 

verksamheterna för anställda och besökare med olika 

funktionsvariationer?  Vi tänker då på perspektiven olika förmågor att 

inhämta information, olika orienteringsförmågor och olika 

rörelseförmågor och olika former av allergi.    

 

f) Vad har ni för uppfattning om boendesituationen inom Norrmalms 

stadsdel för personer med olika funktionsvariationer?   

g) Finns det idag inplanerat tillräckligt många olika former av boenden 

för personer med nedsatt förmåga att inhämta information nedsatt 

förmåga att orientera sig och för personer med nedsatt rörelseförmåga 

eller Allergi? Projekt för t.ex. en rök o parfymfri port, utformning av   

Port/entre utan nivåskillnader med god belysning och kontrastrika 

färgsättning samt tydliga och taktila skyltar.  Planera särskilda 

boenden nära kollektivtrafik och närservice?  Boenden med extra 

tjänster som för oss alla med olika funktionsvariationer.   

h) Anser ni att KBH är en nödvändig stödform för att personer med olika 

former av funktionsförmågor/funktionsvariationer ska kunna bo på 

Norrmalm. Behöver det förändras för att bättre stödja bra lösningar på 

boendesituationen utifrån de olika behov som finns? 



i) Hur ser boendesituationen ut för unga med olika funktionsvariationer 

ut på Norrmalm?  Byggs det studentbostäder för unga med nedsatt 

förmåga att inhämta information, nedsatt förmåga att orientera sig eller 

olika förmer av nedsatt rörelseförmåga?   

 

j) Hur är er syn på den generella tillgängligheten och användbarheten i 

dagsläget av offentliga lokaler och gatumiljön på Norrmalm?  Är den 

inkluderande el exkluderande?  Beskriv det som stöder er uppfattning?  

Om det finns brister, finns det inplanerade åtgärder för att lösa dessa?  

Vilka är prioriterade och budgeterade?  

k) På vilket sätt jobbar är Norrmalm med mätning och uppföljning av hur 

väl stadsdelens verksamhet utifrån konventionen om mänskliga 

rättigheter så att den inkluderar oss med olika funktionsförmågor?   

l) På vilket sätt rapporterar Norrmalms stadsdel till myndigheten för 

delaktighet om hur FN konventionen för mänskliga rättigheter uppfylls 

i verksamheten?  Svarar ni förtroende valda politiker på några 

frågeställningar? 

m) Vi i FH rådet har hittills inte deltagit i något arbete med att besvara 

frågor med anknytning till konventionen som rör oss med olika 

funktionsvariationer. Vi ser oss som ett samverkansråd och är gärna 

delaktiga i utvärderingen av hur FN konventionen om jämlikhet och 

icke diskriminering efterföljs av stadsdelen.   

 

n) På vilket sätt säkerställer stadsdelsnämnden i Norrmalm att barn och 

ungdomar med olika funktionsvariationer har en tillgänglig och 

användbar skola och möjlighet att kunna utöva sina fritidsintressen?      

På vilket sätt säkerställs att elever med funktionsvariationer får de 

hjälpmedel och extra stöd de behöver för att klara skolsituationen?   

 


